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el sr. vila i la mat

ANNA IGLESIAS el diumenge 6 de juliol vàreu publicar un extens article del senyor Joan Vila,
"Propostes d'al·legacions a la MAT". L'he llegit amb molt d'interès, més encara perquè jo també hi
era, en el debat de Banyoles que cita al començament. Vaig escoltar la seva oferta de pacte amb
l'ANMAT i amb la Plataforma, (a la que dóna contingut amb aquest article, pel que sembla), i
sembla que li sorprengui la resposta que tots dos van donar. Ja s'ho podia esperar! Els mou un
sentiment, no una calculadora. S'han compromès en una lluita difícil, sense el suport dels partits
polítics ni de la premsa de més gran tiratge, una lluita, però, que va treure 30.000 persones al carrer
en un mes. Que vehicula un sentiment de "ja n'hi ha prou!" que es revifa quan llegim, parlant dels
alcaldes: però han de ser pragmàtics i negociar quan no hi hagi més remei. Senyor Vila, aquesta
lluita no és una gran batalla, com la descriu vostè. Les forces són desiguals, les armes no tenen res a
veure. Això és una imposició, una ocupació. Quan s'acosta a les torres que ja trepitgen per la força la
vida de la gent de Tavèrnoles, de Folgueroles, de Viladrau, no pensa què deuen dir ells, quan ara
s'assabenten que hi ha possibles tipus de torres, i torres molt més xules, que els monstres que els
estan plantificant? Torres que suposarien un menor impacte visual a les zones més poblades. I les
altres zones, que les bombin? Cóm és, que fins ara ningú sabia, que hi havia catàleg de torres?
A Banyoles vaig fer una intervenció reclamant-li el mateix que li reclamo ara, vist que no ha canviat
gens la seva perspectiva del conflicte. En el seu treballat raonament no inclou cap reflexió referent al
brancal que afecta de ple Santa Coloma de Farners i Riudarenes. Recordant-li que també entrava a
exposició pública, i que aquella zona és per a la gent d'aquests pobles, els seus amics i les seves
famílies un tresor que no es mereix les afectacions mediambientals, paisatgístiques i de patrimoni
cultural que els monstres dels 400.000v ja estan colonitzant. Primer, la Ruta Verdaguer, ara, la Vall
de Vilanna i Bescanó, després, la Ruta de les Deu Ermites (romàniques, la majoria, per a qui no les
conegui).
El sorprèn, potser, que a Riudarenes recollim, en 48 hores, 752 signatures en una carta al Sr.
Joaquim Nadal, conseller de Política Territorial, que venia a inaugurar un diumenge, i que no ens ha
contestat, després de tres mesos. I que ja hem registrat més de 1.400 al·legacions ciutadanes, i ja en
tenim més, que hem registrat a l'Ajuntament de Riudarenes aquesta mateixa setmana. En continuem
recollint. Volem fer un altre rècord, més quan la seva resposta a Banyoles va ser que a mi, que era de
Riudarenes, em donava la raó, que el traçat del nostre tram era un error i que no hauria de passar per
allà, però que en aquest cas es va enviar cap allà perquè van ser covards, que els feia por la
mobilització ciutadana. I quan li vaig preguntar com era millor que passés, em va contestar que
seguint infraestructures i amb sifons quan passava massa a prop de les cases. A mi em sembla un
bon motiu d'al·legació, això.


